



KENYATAAN MEDIA

SEDANIA sedia menyerlahkan potensi perkhidmatan Wasiyyah Shoppe

Anak syarikat Fintech SEDANIA SEDANIA As Salam menandatangani perjanjian dengan Wasiyyah Shoppe untuk menjadi rakan kongsi korporat eksklusif

KUALA LUMPUR (MAC 6): Anak syarikat Fintech SEDANIA Innovator Bhd (“SEDANIA”) SEDANIA As Salam Capital Sdn Bhd (“SEDANIA As Salam”) akan memangkinkan potensi pertumbuhan Wasiyyah Shoppe Berhad (“Wasiyyah Shoppe”) dengan menyediakan penyelesaian digital yang inovatif kepada rangkaian luas institusi perkhidmatan kewangan (FSI).

Ketua Pegawai Eksekutif SEDANIA As Salam Nisa Ismail berkata, “Kami boleh menyerlahkan potensi penyelesaian pewarisan Islam Wasiyyah Shoppe melalui rekod prestasi kukuh kami yang dibina bersama 95 rakan kongsi FSI kami.

“Kerjasama ini melengkapkan keupayaan Wasiyyah Shoppe dan membolehkannya berkembang lebih jauh. Setakat ini, Wasiyyah Shoppe menjana pendapatan sekitar RM21 juta setahun daripada pasaran runcit melalui 2,700 ejen aktifnya. Dengan memberikan SEDANIA As Salam eksklusiviti sebagai rakan kongsi korporat, kami boleh memacu perniagaan perusahaan dan FSI untuk Wasiyyah Shoppe.”

SEDANIA As Salam menandatangani perjanjian dengan Wasiyyah Shoppe pada 6 Mac 2023 untuk menjadi rakan kongsi korporat eksklusifnya.

Ketua Pegawai Eksekutif SEDANIA As Salam Nisa Ismail dan Ketua Pegawai Eksekutif Wasiyyah Shoppe Tuan Haji Ariffin Sabirin menandatangani perjanjian tersebut bagi pihak organisasi masing-masing semasa majlis tersebut.

Perkembangan terbaru ini adalah hasil daripada penyempurnaan pengambilalihan 20% pemilikan dalam Wasiyyah Shoppe, sebuah syarikat amanah patuh Syariah terbesar di Malaysia, yang diumumkan pada 1 Mac 2023.

Di bawah perjanjian perkongsian tersebut, SEDANIA akan menerokai pasaran hartanah Islam yang sedang berkembang bernilai kira-kira RM200 bilion, dengan memperkenalkan platform *hibah* digital hujung ke hujung yang lengkap dan mampu meningkatkan jangkauan serta kesedaran instrumen *hibah* sebagai perancangan harta pusaka dan pewarisan Islam dalam kalangan masyarakat Islam.



SEDANIA As Salam, bersama Wasiyyah Shoppe, akan memainkan peranan dalam membantu negara menangani peningkatan aset tidak dituntut milik orang Islam di Malaysia berjumlah kira-kira RM70 bilion.

Nisa menambah: "Pasaran hartanah Islam hanyalah titik permulaan bagi kami. Kami akan memperkenalkan lebih banyak penyelesaian digital yang inovatif untuk Wasiyyah Shoppe, yang kini menawarkan lebih daripada 40 penyelesaian.

Beliau menjangkakan akan memperoleh sebahagian besar daripada pasaran hartanah Islam tahun ini kerana hanya 0.2% daripada 15 juta umat Islam Malaysia telah melaksanakan *hibah* setakat ini.

Ariffin dari Wasiyyah Shoppe mengulas, "Dengan memanfaatkan hubungan kukuh SEDANIA As Salam dengan FSI Malaysia, kami boleh membuka peluang besar bagi umat Islam untuk melindungi kekayaan mereka dan menerima kemudahan warisan sepenuhnya untuk penerima yang dinamakan.

"Dengan gabungan keupayaan penyedia platform digital yang mantap dan syarikat pemegang amanah terkemuka, kami juga boleh membina potensi kejayaan daripada pasaran hartanah Islam dan mengembangkan lagi ke arah menyediakan *hibah* untuk produk perbankan runcit lain dalam masa terdekat."

Di bawah perjanjian tersebut, SEDANIA As Salam akan menjadi rakan kongsi korporat eksklusif untuk segmen FSI & perusahaan untuk memperkenalkan *hibah*, perkhidmatan amanah dan perkhidmatan pengurusan harta pusaka Islam yang lain.

Ia juga akan menjadi penyedia platform digital untuk memudahkan pewarisan Islam, serta bekerjasama rapat dengan FSI untuk mengesahkan keperluan mereka tentang pembolehkan perniagaan dan sistem platform.

Wasiyyah Shoppe, sebuah Syarikat Amanah patuh Syariah swasta, akan menumpukan pada operasi *hibah* menggunakan platform digital baru. Platform ini akan membolehkan proses pendaftaran pelanggan, pendokumentasian dan penyempurnaan dokumen Hibah, serta sokongan perkhidmatan pelanggan boleh dibuat secara atas talian.

– TAMAT –



Mengenai SEDANIA As Salam Capital:

Sedania As Salam Capital Sdn Bhd (SASC), adalah anak syarikat milik penuh Sedania Innovator Berhad, yang menyediakan teknologi untuk memperkasa institusi kewangan dengan penyelesaian fintech Islam.

Secara terasnya, As-Sidq adalah sebuah platform dagangan komoditi digital yang mematuhi Syariah yang memudahkan pembrokeran komoditi digital yang selamat, boleh digunakan secara langsung pada bila-bila masa untuk keperluan institusi kewangan Tawarruq (komoditi murabahah). Sehingga kini, platform As-Sidq telah memperkasakan hampir 95 institusi perkhidmatan kewangan di Malaysia

Bagi melengkapkan ekosistem fintech Islam kami, satu kolaboratif keupayaan perbankan dan kewangan komposit disediakan bagi membolehkan dan mempercepatkan kesediaan digital institusi kewangan.

Log masuk ke laman web syarikat kami di <https://www.sedaniaassalam.com/> untuk mengetahui lebih lanjut mengenai pemerksaan teknologi.

Mengenai Wasiyyah Shoppe Berhad:

Wasiyyah Shoppe mempunyai rekod prestasi yang mantap dalam menyediakan penyelesaian pewarisan patuh Syariah untuk industri perancangan kekayaan dan pengurusan pusaka di Malaysia.

Sebagai syarikat amanah patuh Syariah terbesar di Malaysia, Wasiyyah Shoppe Berhad dianggarkan akan menyelesaikan aset yang telah dirancang dan diamanahkan oleh pelanggan untuk dilaksanakan selepas kematian mereka berjumlah RM35 bilion menjelang 2025.

Untuk pertanyaan lebih lanjut, sila hubungi:

Doreenn Leong / Darryl Louis De Souza

Sedania As Salam Capital Sdn Bhd

Tel: 03-7880 2001 / +6012 2121 620 / +6017 2407 881

Emel: media@sedaniainnovator.com

Nurul Syaqqinah Ariffin / Siti Nabilah Saidin

Wasiyyah Shoppe Berhad

Tel: 03-7680 2000 / +6013 6097 611 / +6019 5478 893

Emel: cossscom@wasiyyahshoppe.com.my